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Protokoll fört vid styrelsemöte nr 9, 2024

Datum: 2024-10-23
Tid: 12:00
Plats: Styrelserummet

Närvarande:

Hanna Petersén Ordförande
Christoffer Johansson Vice ordförande
Christian Ristevski Ekonomiansvarig
Joel Andersson Lokalombud
Tilda Björendahl SAMO

Bilagor:

Kallelse
Svar p̊a äskning - Äskning om fika till valberedningmöte
Svar p̊a äskning - Fika till gemensamt aspningarrangemang av TGM, wEb och Fanbäreriet
Svar p̊a äskning - Fräscha och stämningshöjande växter

§1 Mötets öppnande

Hanna Petersén förklarar mötet öppet 12.03.

§2 Preliminärer

a) Uppläsande och godkännande av dagordning

Hanna Petersén läser upp dagordningen.
Beslut:

Att godkänna dagordning

b) Adjungeringar

c) Nästa möte

Beslut:

Att ha nästa möte 13/11.

Sekreterare

David Törnkvist

Justerare

Christoffer Johansson

Justerare

Joel Andersson
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§3 Meddelanden

a) Runda bordet

Christoffer Johansson har redovisat kvitton och skött arkivet

Christian Ristevski har fortsatt med att jobba eko.

Joel Andersson har haft möte med Tord, tagit hand om skyddsrond.

Hanna Petersén g̊att KU, mailat och ska p̊a EDITI möte

Tilda Björendahl har fortsatt SAMO arbetet

b) Mailkollen

Styret har f̊att mail ang̊aende en kallese fr̊an Date-It styrelse.

Styret har ocks̊a f̊att mail fr̊an folk som vill komma in i arkivet.

§4 Kommande arbete fr̊an verksamhetsplan

a) Sektionskväll

Det ska arras en till sektionskväll

b) Del̊arsrapporter p̊a hemsidan

Christian Ristevski ska göra del̊arsrapporterna tillgängliga p̊a hemsidan.

c) Sektionskalender

Sektionskalendern används för lite.

d) PR-arr

Inkluderande PR har betonats av styret under året, ett arrangemang anses inte nödvändigt.

e) Arr med tema jämställdhet/mental hälsa

Det blir en SAMO-lunchföreläsning om positivt tänkande

§5 Utvärdering av sektionsmötet

Det upplevdes g̊att bra.
Vi är glada över att folk kommit med motioner.

Sekreterare

David Törnkvist

Justerare

Christoffer Johansson

Justerare

Joel Andersson
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§6 Aspning

a) Utvärdering av asppuben

Styret är nöjda med hur puben gick.
Folk var engagerade, sociala och stämningen var bra.
Kan vara värt att utvärdera om arrangemanget ska h̊allas i Kajsa p̊a grund av plats-

begränsningen.

b) Utvärdering av aspningspolicyn

Att den är kollad och utvärderat och vidtat åtgärder

§7 Äskningar

a) Vattenkokare för oss teälskare

Vattenkokaren verkar som en väldigt bra äskning.
Beslut:

Att godkänna äskningen p̊a totalbeloppet 492 kr.

b) Representationsresa - Linköping

Beslut:

Att godkänna äskningen för totalbeloppet 4711,70 kr.

c) Äskning för fika till valberedningsmöten

Beslut:

Att godkänna äskningen p̊a totalbeloppet 874,40 kr.

d) Fräscha och stämningshöjande växter

Beslut:

Att godkänna äskningen p̊a totalbeloppet 867,35 kr.

e) Fika till gemensamt aspningsarrangemang av TGMwEb & Fanbäreriet

Beslut:

Att godkänna äskningen p̊a totalbeloppet 750 kr.

§8 Övriga fr̊agor

§9 Mötets avslutande

Hanna Petersén avslutar mötet 12:55.

Sekreterare

David Törnkvist

Justerare

Christoffer Johansson

Justerare

Joel Andersson
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Kallelse till styrelsemöte nr 9, 2024

Datum: 2024-10-23
Kl: 12:00
Plats: Styrelserummet

Kallade:

Styret 2024

Hanna Petersén Ordförande
Christoffer Johansson Vice ordförande
Christian Ristevski Ekonomiansvarig
David Törnkvist Informationssekreterare
Joel Andersson Lokalombud
Tilda Björendahl SAMO

Bilagor:



Elektroteknologsektionen

Sidan 2 av ??
Kallelse
Styrelsemöte nr 9
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Förslag till dagordning:

§1 Mötets öppnande

§2 Preliminärer

a) Uppläsande och godkännande av dagordning

b) Adjungeringar

c) Nästa möte

§3 Meddelanden

a) Runda bordet

b) Mailkollen

§4 Kommande arbete fr̊an verksamhetsplan

a) Sektionskväll

b) Del̊arsrapporter p̊a hemsidan

c) Sektionskalender

d) PR-arr

e) Arr med tema jämställdhet/mental hälsa

§5 Utvärdering av sektionsmötet

§6 Aspning

a) Utvärdering av asppuben

b) Utvärdering av aspningspolicyn

§7 Äskningar

a) Vattenkokare för oss teälskare

b) Representationsresa - Linköping

c) Äskning för fika till valberedningsmöten

d) Fräscha och stämningshöjande växter

e) Fika till gemensamt aspningsarrangemang av TGMwEb & Fanbäreriet

§8 Övriga fr̊agor

§9 Mötets avslutande



SVAR PÅ ÄSKNING 
2024-10-23 
E-STYRET 

 
 

Svar på äskning: Äskning för fika till valberedningsmöten  
  
E-styret har under styrelsemöte den 23 oktober valt att godkänna äskningen på 874,40 kr då 
styret anser att invalsprocessen och därmed även sektionen gynnas av att asparna har sina 
valberedningsintervjuer tidigt. Att bjuda på fika under de första två veckorna är ett bra sätt att 
uppmuntra tidiga intervjuer 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

Ankeborg, den    Ankeborg, den  
 
 
 
_______________________  ________________________ 
Christian Ristevski   Hanna Petersén 
E-styret 2024    E-styret 2024 
Ekonomiansvarig   Ordförande 
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SVAR PÅ ÄSKNING 
2024-10-23 
E-STYRET 

 
 

Svar på äskning: Fika till gemensamt 
aspningssarrangemang av TGM, wEb och Fanbäreriet 
  
E-styret har under styrelsemöte den 23 oktober valt att godkänna äskningen på 750,00 kr då 
styret anser att sektionen gynnas av att alla föreningar får möjlighet att synas under 
aspningen. Eftersom att dessa föreningar inte har en egen budget kan de få pengar till detta 
via en äskning.  
 
 
 
  

Ankeborg, den    Ankeborg, den  
 
 
 
_______________________  ________________________ 
Christian Ristevski   Hanna Petersén 
E-styret 2024    E-styret 2024 
Ekonomiansvarig   Ordförande 
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SVAR PÅ ÄSKNING 
2024-10-23 
E-STYRET 

 
 

Svar på äskning: Fräscha och stämningshöjande växter  
  
E-styret har under styrelsemöte den 23 oktober valt att godkänna äskningen på 867,35 kr då 
styret anser att Kajsabaren hade varit trevligare för Elektroteknologen med nya, fina och 
fräscha växter.  
 
 
 
 
 
 
 
 
  

Ankeborg, den    Ankeborg, den  
 
 
 
_______________________  ________________________ 
Christian Ristevski   Hanna Petersén 
E-styret 2024    E-styret 2024 
Ekonomiansvarig   Ordförande 
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